
 

 

Delfzijl, 18-03-2025 

Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Eemsdelta. 

Betreft: schriftelijke vragen over de brandstichtingen afgelopen weekend in Delfzijl-
Noord. 

 

Geacht college, 

Via de pers zijn we opgeschrikt door de brandstichtingen in de nacht van 15-16 
maart in de Zanden-en Riffenbuurt in Delfzijl Noord. Bij mijn fractie blijven, los van dit 
incident, nog steeds signalen binnenkomen van overlast en onveilige gevoelens van 
inwoners aldaar. Op de schriftelijke vragen van mijn fractie dd. 21 juli 2023 heeft het 
college samengevat geantwoord dat de notitie ‘Aanpak problemen binnen de 
Caribische gemeenschap in Eemsdelta’ niet wordt uitgevoerd. De reden daarvan is 
dat de gemeente het doelgroepenbeleid heeft losgelaten. In plaats daarvan is in de 
besloten vergadering d.d. 30 mei 2024 een vervangend memo (Memo behorende bij 
evaluatie aanpak Caribische Nederlanders) vastgesteld. 

Dit brengt mij tot het stellen van onderstaande vragen. 

 
1- Herkent uw college ook de signalen die bij mijn fractie binnenkomen? 

- Zo ja, hoe kan het dat de nieuwe aanpak niet werkt? 
- Zo nee, wat is volgens uw college de reden dat de meldingen wel bij mijn 
fractie maar niet bij de gemeente binnenkomen? 
 

2- Is er inmiddels uitvoering gegeven aan de acties die beschreven staan in deze 
vervangende notitie? 

- Zo ja, wat zijn daarvan de resultaten? 
- Zo nee, wat is de reden dat hier nog niks mee is gebeurd 

 
3- Wat gaat uw college concreet ondernemen n.a.l.v bovengenoemde 

problematiek? 

 

Janny Volmer 

Fractievoorzitter Eerlijk Democratisch Eemsdelta.                  

 


